



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

#### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302192274		25	07-09-2012	馮彬 中國內地 成都市 武侯區 龍江路 26 號 1 棟 2 單元 4 號	馮彬 香港 九龍旺角彌敦道 678 號 華僑商業中心 15C
302383812		18	16-05-2014	DELVAUX DESIGN COORDINATION & FINANCE Boulevard Louis Schmidt, 7, B - 1040 Brussels, BELGIUM	Ella Cheong (Hong Kong) Limited 5001 Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, HONG KONG
302474983		25	01-03-2013	柳磊 中國內地 江蘇省 徐州市雲龍區 圓 夢花園小區 D11 號 樓 2 單元 401 室	香港企業註冊登記服務中心 香港 九龍旺角彌敦道 678 號 華僑商業中心 15C

302712140		25	04-04-2014	T-SHIRT.COM.HK LIMITED 香港 新界荃灣橫龍街 32-40 號 興盛工業大廈 15 樓 K 室	T-SHIRT.COM.HK LIMITED 香港 新界荃灣橫龍街 32-40 號 興盛工業大廈 15 樓 K 室
302790946		18	30-01-2014	ALEN&QUEENA CO.,LIMITED 228 PARK AVENUE SOUTH #85556 NEW YORK , NY 10003 UNITED STATES	STANDARD HK ENTERPRISE REGISTRATION SERVICES COMPANY LIMITED UNIT15C, HUA CHIAO COMMERCIAL CENTRE, 678 NATHAN ROAD MONGKOK, KOWLOON, HONG KONG
302867941		25	07-03-2014	JUN MANOEL COVA Via Giuseppe Meda, 2, 20136 MILANO, ITALY	REED SMITH RICHARDS BUTLER 20/F, ALEXANDRA HOUSE, 18 CHATER ROAD, CENTRAL, HONG KONG
302976391		25	27-06-2014	Peter Golding 250 King's Road, LONDON, SW3 5UE, ENGLAND	Deacons 5th Floor Alexandra House, Central HONG KONG